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Pan Eskan Darwich
Radny Rady Miasta Kalisza 

W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 29 lipca 2022r. w sprawie zakresu oraz
stanu  zaawansowania  inwestycji  obejmującej  budowę  ul.  Opatowieckiej,  uprzejmie
wyjaśniam jak niżej.

Rzeczowy  zakres  robót  obejmował  będzie  budowę  ul.  Opatowieckiej  na  odc.  od
ul. Tęczyńskiej do ul. Malborskiej wraz ze skrzyżowaniem ul. Opatowieckiej z ul. Malborską
i z ul. Łomżyńską.  W ramach realizacji zadania powstanie bitumiczna nawierzchnia jezdni,
obustronne  chodniki  oraz  zjazdy  na  posesję  z  płyt  betonowych,  uzupełnione  zostanie
odwodnienie poprzez wykonanie wpustów ulicznych wraz z przykanalikami i włączenie ich
do  istniejącego  kanału  deszczowego.  Dokumentacja  projektowa  opracowywana  jest
we własnym zakresie przez Zarząd Dróg Miejskich w Kaliszu. 
Prace  projektowe  zostały  zakończone.  Na  obecnym  etapie  realizowany  jest  formalno  –
prawny zakres  opracowania.  W trakcie  uzyskiwania  są  wszystkie  wymagane  uzgodnienia
i  opinie  gestorów  sieci  uzbrojenia  technicznego,  zlokalizowanego  w  pasie  drogowym
ul.  Opatowieckiej.  Równocześnie,  w  przygotowaniu  jest  wniosek  o  udzielenie  decyzji
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID).  
Na przełomie III i IV kwartału br. planowane jest ogłoszenie przetargu, mającego na celu
wyłonienie wykonawcy robót budowlanych.        

  

                                                                                           w z. Prezydenta Miasta Kalisza
       /…/

    Grzegorz Kulawinek

        Wiceprezydent Miasta Kalisza 



Kalisz, dn. 29.07.2022 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

W sprawie przebudowy ulicy Opatowieckiej   

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W Programie Budowy i Przebudowy Dróg Osiedlowych na rok 2022 jest 

zaplanowane zadanie pod nazwą  przebudowa ulicy Opatowieckiej (odc. ul Tęczyńska-

ul Malborska) na kwotę 540 tys. złotych, jednak jak dotąd nic się tam nie dzieje. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji na temat zakresu 

inwestycji oraz harmonogramu przebiegu tej inwestycji. 

        Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 


